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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Preventívvé tehető-e az élelmiszerbiztonsági ellenőrzés?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztés i
Miniszter Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban a sajtó ismét ráirányította a figyelmet az élelmiszerbiztonság helyzetére .
Mindenki számára nyilvánvaló, hogy a hazai termelés ű élelmiszerek nyomon követése a
hatóságok számára megoldott .

Az élelmiszer-kommandó által végzett vizsgálatok id őnként mégis találnak a boltok polcain
olyan termékeket, melyek kifogásolhatóak . Több éve szeretném elérni, hogy az ellenőrzés
legyen preventív, nem megfelelő minőségű élelmiszer ne kerülhessen a boltok polcaira .
Meggyőződésem, hogy a tevékenységet szükséges lenne kiterjeszteni, egyrészt a logisztika i
központokra, másrészt az úton lévő élelmiszerszállítmányokra is .
Ebben az esetben kiszűrhető az esetleges átcímkézésre, átcsomagolásra érkez ő "akciós"
élelmiszer, másrészt az illegális élelmiszer kereskedelem is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lát-e esélyt arra, hogy a közegészségügy és az élelmiszer-biztonság érdekében, a VPO P
jövedéki ellenőrzési gyakorlatához hasonlóan bevezetésre kerülhessen a fenti javaslat szerint i
átvizsgálás?

Lát-e lehetőséget arra, hogy azok, akik a szabályokat megszegik, szigorúbb törvényi elbírálá s
alá essenek, a vizsgálati díj, és büntetés megfizetése mellett kötelesek legyenek a terméke t
visszaszállítani a feladó telephelyére?

LENGYEL ZOLTÁN
Független Országgyűlési Képvisel ő



Továbbá, az egyre inkább előtérbe kerülő egészséges, korszerű táplálkozás alapjait biztosító
bio-élelmiszerek esetében tervezi-e az ellenőrzések felülvizsgálatát, esetleges szigorítását ?

Budapest, 2009 . június 29 .

Tisztelettel :

Lengyel Zoltán
Független országgyűlési képviselő
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